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Το οποιοδήποτε κακό που μας έκανε ο άλλος, ο γείτονας, ο αδελφός, ο 
συνεργάτης, ο συγγενής, δεν είναι τόσο μεγάλο όσο μας φαίνεται. Είναι παροδικό, 
δηλαδή και σ΄ όλη τη ζωή να διαρκέσει, θα περάσει κάποια μέρα.
Δεν έχει αιώνια ισχύ και δύναμη και ύπαρξη.
Το κακό όμως που κάνουμε εμείς οι ίδιοι στον εαυτό μας, όταν δεν συγχωρούμε, 
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είναι χωρίς τέλος.
Έχει αιώνια ισχύ και θα τιμωρηθούμε αιωνίως.
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